

**REFRIGERATOR FOR
ICE-CREAM MAKERS**

**KÜHLSCHRANK FÜR DIE
SPEISEEISHERSTELLUNG**



1922

ANGELO PO

Refrigerator for Ice-cream makers - Kühlschrank für die Speiseeisherstellung



FG2B

- One-piece structure in AISI 304 18-10 stainless steel throughout. Insulation thickness 75 mm;
 - Reversible door equipped with a self-closing system activated when opened to less than 90° and lock with key;
 - 36-position rack bars with 30 mm spacing interval in AISI 304 stainless steel; standard equipment: 5 chromium-plated shelves and 5 pairs of runners;
 - Fan-assisted refrigeration system with air circulation not directed straight at the food;
 - Automatic defrosting and condensation evaporation;
 - Control panel of models equipped with digital thermometer-thermostat.
- Einteilige Struktur aus CNS nach DIN 1.4301. Dämmung der Dicke 75 mm;
 - Reversierbare selbstschließende Tür für Öffnungswinkel unter 90°; mit Schlüsselverriegelung;
 - Rosttragleisten aus CNS nach DIN 1.4301 mit 36 Positionen, Teilung 30 mm; Standardausstattung: 5 verchromte Roste und 5 Paar Führungen;
 - Umluftkühlsystem mit nicht auf die Lebensmittel gerichtetem Luftstrahl;
 - Automatisches Abtauen und Verdampfen des Kondenswassers;
 - Bedienfeld der Modelle mit digitalem Thermostat-Thermometer.

mod.						
	cm	°C	°C	N°	W	W
FG2B	82 x 101,5 x 204	- 24 : -12	+43	48	940	1218



ANGELO PO Grandi Cucine SpA
41012 CARPI (MO) - ITALY - S/S Romana Sud, 90
Tel. +39/059/639 411 - Fax +39/059/642 499
http://www.angelopo.it - E-mail: angelopo@angelopo.it
7900226-1

In line with policy to continually improve its products Angelo Po Grandi Cucine reserves the right to change specifications and design without notice.

Im Bestreben ihre Produkte kontinuierlich zu verbessern, behält sich Angelo Po Grandi Cucine das Recht vor, ohne Vorankündigung Spezifikationen und Ausführung zu ändern.

Quality System Certified
UNI EN ISO 9001:2000



Certification n° CSQ 9190.ANPO

Представительство на территории РФ:



а/я 7, 117485, Россия, Москва, Миклухо-Маклая, 23 Б, т/факс: 007+495+101 3986
e-mail: gabel@dol.ru, www.praktika.df.ru